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Förslag om behandling av halkbekämpningslösningen för Salutorget och de omgivande gatuom-
rådena i Åbo stadsfullmäktige 
 
Vi undertecknade ledamöter föreslår att halkbekämpningslösningarna för Salutorget och de omgivande 
gatuområdena föreläggs Åbo stadsfullmäktige i skyndsam ordning. 
 
Motiveringar 
Enligt stadsstyrelsens beslut betalar staden ensam ett oskäligt högt pris för ett system som också To-
rienergia använder för att samla in energi som den sedan säljer till staden till ett marknadspris. 
 
Dessutom berättigar beslutet Torienergia att för stadens räkning låta utföra värmeisolering, en betong-
konstruktion och stenläggning i anslutning till uppbyggnaden av systemet utan visshet om de framtida 
kostnaderna. Detta ger möjlighet till överprissättning och kostnadsläckage. 
 
Eftersom de styrelsegrupper som godkänt avtalet inte representerar majoriteten av fullmäktigeledamö-
terna är det skäl att säkerställa att fullmäktige godkänner detta avtal som väckt misstro och framföra full-
mäktiges ståndpunkt om beredningen av avtalet. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi undertecknade ledamöter att beslutet föreläggs fullmäktige för 
behandling. 


